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09-18 Godkjenning av møteinnkalling og agenda 

 Vedtak: Godkjent, men sak 10-18 j mangler vedlegg så saken utsettes 

  

10-18 Orienteringssaker 

a) Referat fra forrige møte. Godkjent på sirkulasjon, referat vedlagt 

b) Avviksrapportering - fire HMS-avvik er meldt inn:  

1) funn av rotte i Farmasibygningen - lukket  

Kommentar: EA har inngått avtale om årlig skadedyrkontroll 

2) lysarmatur i GV8 ramlet ned - lukket 

3) brannskade student (ingen personskade) – åpnet FAI 

4) ventilasjonen i fysikkbygget slått av uten informasjon til instituttet – åpent EA 

Kommentar: Kan få alvorlige følger hvis arbeid med kjemikalier i avtrekksskap. EA 

har rutiner for varsling og skal melde fra til gjeldende enhet i form av utfylt skjema. 

To avvik er fortsatt åpne, ett ligger hos EA. 

c) Kjølerom i Gydas vei.  

Kommentar: Ny kompressor er satt inn, rundvask og ønske om nytt gulvbelegg er meldt 

til Statsbygg. Stoppet på nytt rett etter oppgraderingen, følges opp for korrigering. 

d) Oppussing spiserom og møterom i Gydas vei i uke 30.  

Kommentar: Spiserommet skal males. Møterom 086 avventer tilbakemelding fra 

Statsbygg, men trenger å stenge rommet i ca en uke pga stillas. Alle lysarmaturer skal 

også byttes. 

e) Gjennomført varslet brannøvelse i Gydas vei 

Kommentar: brannvesenet var fornøyd med øvelsen. Rask responstid og det tekniske 

fungerte som det skulle. Oppfordring til å bruke nærmeste nødutgang (ikke vanlig vei ut) 

og ikke bruk rømningsvei hvis det er røyk der. 

f) Ombygging 4.etg i Farmasibygget. 



Kommentar: Gjelder rom 484 og de små kontorene i tilknytning til dette rommet. Møte 

med arkitekter 23. mai. Ombygginger fører gjerne til bruksendring som må meldes slik at 

det kommer inn i plantegninger og etasjeplaner, EA er ansvarlig for dette. 

g) Ryddedag på instituttet er satt til tirsdag 5.juni. 

h) Sommerfest i bakgården på FAI torsdag 14.juni: påmelding sendt ut på epost. 

i) Ny kontaktperson i EA, driftsområdet Nedre Blindern: Victor Midtgård. 

j) Endringer i Prosedyren for gjennomføring av vernerunde (se forslag vedlagt).  

Vedtak: Orienteringssakene tas til etterretning med unntak av sak 10-18 j som utsettes. 

 

11-18 Befaring med EA vedr brannvern i 2.etg i Farmasibygget 

Beskrivelse av status etter befaring ligger vedlagt (vedlegg 2).  

Kommentar: Etter en bekymringsmelding fra Farmasi, så har EA gjennomført en befaring i 

bygget med følgende resultat: 

- Brannsentralen står med Feil og systemfeil. Gjelder flere steder. Skal utbedres over 

sommeren 

- Rømningsplaner er fra 19/7 - 04 og er ikke oppdaterte 

- en del av labene er omgjort til kontorer 

- slokkeutstyr på nevnte kontorer er ikke lengere med på årskontrollen og må fjernes 

- noe av slokkeutstyret på rømningsplaner finnes ikke 

- enkelte markeringslys lyser ikke 

- Gamle røykskilledører brannklasse klasse F lukker ikke (må justeres) 

Meldt til EA sentralt (prosjekt), men ikke fått svar på når. Følges opp av Victor Midtgård. 

EA igangsetter for øvrig internkontroll på brann og elektro. Interkontroll på flere områder 

kommer etterhvert (utendørs, legionella, m.m.) 

 Vedtak: LAMU takker for orienteringen og tar den til etterretning  

 

12-18 Luftmåling og HMS-tiltak på laboratorium 202/203 i Farmasibygget 

Oppdatering/ status 

Kommentar: GK har satt opp slanger som fører eksos og oljedamp fra aggregatene til 

LC/MS’ene inn i avtrekk inne på rom 202. Det er planlagt luftmålinger med BHT, for å avdekke 

luftkvalitet mhp damp fra løsemidler, luftfuktighet etc. i løpet av juni. BHT følger opp. 

Vedtak: Tas til etterretning 

  

13-18 Ingeniørmøter 

 Dette er et tiltak som følge av ARK-undersøkelsen, der det ble uttrykt et ønske om et møtepunkt 

for ingeniørene på tvers av seksjonene. Seksjonslederne tar initiativ til det første møtet. Foreslått 

agenda på første møte vil kunne bli å diskutere møteform, og videre ta opp problemstilling vedr 

romansvarlige og risikovurderinger. 

 Vedtak: Tas til etterretning 
  

14-18  Beredskap i Gydas vei 

 Oppdatering/ status ved Henrik.  

Kommentar: UiO sin vaktsentral dekker ikke utrykning til Gydas vei. Statsbygg er rette 

vedkommende å henvende seg til ved f.eks. vannlekkasje, men kun innenfor kontortid, ut over 

det henviser de oss til å kontakte brannvesenet. Dette er status pt så langt vi kjenner til. 

Avventer fortsatt beredskapsplan fra STAMI for i størst mulig grad ha en avstemmet beredskap i 

hele GV8.  

Vedtak: Tas til etterretning 

 

 

 



15-18 Oppdatering i EcoOnline 

 Ny oppdatering i EcoOnline og EcoPluss. Det skal arrangeres workshop for de som er ansvarlige 

for å oppdatere stoffkartoteket, nærmere tidspunkt kommer senere. Innføring og opplæring av 

øvrige brukere. 

 Vedtak: Avhengig av omfanget på endringene skal det vurderes obligatorisk gjennomgang 

for alle. 

 

16-18  Bruk av Ørepropper/hodetelefoner på lab 

 LAMU bes ta stilling til problemstilling vedrørende bruk av ørepropper/hodetelefoner på lab.  

Kommentar: Det er vanskelig å innføre totalforbud, men om arbeidsmetoden er risikofylt (eks 

arbeid med strålekilder), eller at man er avhengig av rask evakuering, så bør det vurderes forbud. 

Ved arb.metoder som ikke er risikofylte kan det tillates. Ørepropper frarådes på isotoplab og 

mikrobilogisk lab. 

KI og IBV har pt ingen felles policy på sine laber om dette, og de har ikke hatt behov for å ta opp 

problemstillingen pr nå.  

Vedtak:  

1. Ørepropper og hodetelefoner er forbudt på studentkurs og studentlaboratorier (mobil tillates 

som f.eks. kalkulator, men må vurderes i forhold til f.eks. smitte/kontaminering). 

2. Bruk av ørepropper og hodetelefoner skal inngå i risikovurdering av hver lab og/eller 

arbeidsmetoder (gjelder ansatte, ikke studentkurs).  

 

17-18  LAMU-møter høst-18 

 Finne egnede datoer for LAMU-møter til høsten. 

 Vedtak: Det settes opp to møter høsten 2018. Ikke uke 36, 37, 40 (høstferie), 41 eller 45. 

Møteinnkalling sendes i Outlook. 

 

18-18 Tema for Vernerunde 2018 

 Ønsker diskusjon rundt tema for vernerunde 2018 og sette tidspunkt for gjennomføring. 

 Vedtak: Det settes av to og en halv dag for vernerunden i oktober/november. Innkalling 

sendes i Outlook. Tema: Brann og ev innspill som kommer. 

 

19-18 Eventuelt             

 Svovellukt lab 4. et. Verneombud er varslet. Kan komme fra sluk/tørr vannlås eller en lekk 
gassbeholder. 

 EA kommer til å gjennomføre brannøvelser på hele nedre Blindern i løpet av høsten-18. FAI 

ønsker at kun Instituttleder og kontorsjef varsles på forhånd, samt at det avholdes et 

orienteringsmøte etter øvelsen. Victor Midtgård fortalte at han i tillegg tar en egen orientering 

med etasjeansvarlige etter øvelsen. 
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